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Undersöka möjlighet att ta med hundar på Stall- och Ridhusvisningar 

Undertecknad föreslår stämman på årsmötet  

Att: Föreningen för den Beridna Högvakten hos FM undersöker  

1. möjligheten att det åter blir tillåtet för besökare på föreningens stallvisningar att med-

föra hund. 

2. Lämnar förslag på åtgärder till FM som garanterar ordning och ansvar om hund tillåts 

komma med på stallvisning 

 

Vad gäller saken 

Tidigare har det varit möjligt att medföra hund på föreningens stallvisningar, vilket fungerade 

bra. För ca 2 år sedan råder det hundförbud på stallvisningarna.  

Det försvårar för hundägare att besöka föreningens stallvisning, den medlem som har resväg 

till Stockholm kan inte lämna sin hund ensam de 5-6 timmar som det kan ta med resa och 

stallvisning och måste då tyvärr avstå från att besöka föreningens hästar.  

Det är också oklart hur assistanshund tas emot på stallvisningen. 

Eftersom det tidigare fungerat med hundar på stallvisningarna så vore det önskvärt att styrel-

sen gör en framställan hos FM om att det åter blir tillåtet med hundar.  

Självklart ska hundarna gå i koppel och på intet sätt störa. Föreningen kunde också ta på sig 

ansvaret att begränsa antalet hundar per visningsgrupp. 

Berit Magaard  

 

  


